

慈善號碼布競投

活動簡介

適逢今年為第 13 屆慈善跑，13 個大會精心挑選的「特選號碼」將會以競投方式分別供善心跑手進行網上競投，所得款項會全數用作支持 UNICEF 慈善工作。

13 個特選號碼分別為：

007, 123, 128, 138, 148, 168, 228, 288, 520, 668, 818, 888, 999



競投方法及程序

參賽跑手填妥本「競投號碼布」表格，並電郵至 fundraising@unicef.org.hk 申請競投特選號碼。競投底價為港幣 3,500 元，競投時間由 9 月 14 日正午 12 點起至 10 月 9 日晚上 11 點 59 分截止，價高者得。跑手可以於活動截止前更改競投銀碼，提高出價。系統會以最高出價為準。跑手如成功投得特選號碼，將於 2018 年 10 月 12 日或之前由專人通知。

活動細則及條款

1. 每位參賽跑手只可以申請一個心儀號碼。
2. 號碼布不可轉讓。

3. 以上活動適用於半馬拉松、10 公里賽(挑戰賽、一組及二組)、5 公里賽、3 公里賽(少年及親子)的參賽跑手。
4. 所有逾期申請將不獲接納。
5. 競投成功號碼布將會於派發跑手包時一併提供。
6. 參賽跑手之報名捐款及個人籌款專頁內之捐款將不會計入「競投捐款額」。
7. 本會保留限制及拒絕接受申請的權利。

本會保留修改以上條款之權利而不作另行通知。本會保留詮釋所有有關聯合國兒童基金會慈善跑之資料的權利。

UNICEF Charity Run Bidding for Race Bibs

Introduction

Marking the milestone of the 13th UNICEF Charity Run, 13 special bib numbers are available for Charity Bidding. All donations from this campaign will support 'for every child, End AIDS'.

The following 13 numbers are available for bidding:

007, 123, 128, 138, 148, 168, 228, 288, 520, 668, 818, 888, 999



How to bid?

Enrolled runners can download the Charity Race Bib Bidding Form via UNICEF Charity Run 2018 website. Please indicate your desired number (displayed above) and submit the completed form to fundraising@unicef.org.hk. Bidding starts from 14 September 2018 at 12:00 noon and ends on 9 October 2018 at 11:59pm. The upset price is HK\$3,500 for each number. The desired bib number goes to the highest bidder. Participants can increase their bid within the campaign period. Designated person will contact the successful bidders on or before 12 October 2018.

Terms and Conditions

1. Each enrolled runner can only apply for ONE desired race number.
 2. Race bib is not transferrable.
 3. The campaign is applicable for enrolled runners in Half Marathon, 10km Run (Challenge, Group 1 & Group 2), 5km Run and 3km Run (Youth & Family).
 4. Late applications will not be processed.
 5. Successful bidders must collect race bib during Runner's Pack Collection days.
 6. Runner's enrolment donation and the donation on the Personal Fundraising Page will not be counted towards the "Bidding Donation Amount". UNICEF HK reserves the right to limit and reject applications without reason to the participant.
 7. UNICEF HK reserves the right to edit the above terms and conditions without prior notice.
- UNICEF HK reserves the right to interpretation on any information in relation to UNICEF Charity Run.

慈善號碼布競投表格

Charity Race Bib Bidding Form

11 位數字登記編號

11-digit Application ID

姓名 (中文)

Name (Chinese)

姓名 (英文)

Name (English)

聯絡電郵

Email Address

參賽組別

Race Category

半馬拉松 Half Marathon

10 公里賽 (挑戰組) 10km Challenge

10 公里賽 (一組) 10km Group 1

10 公里賽 (二組) 10km Group 2

5 公里賽 5km Run

3 公里賽 (少年) 3km Run (Youth)

3 公里賽 (親子) 3km Run (Family)

性別

Gender

男 Male

女 Female

親子 Family

心儀號碼

Desired Race Number

007 123 128 138 148 168 228

288 520 668 818 888 999

競投捐款額

Bidding Donation Amount

港幣

HK\$ _____

競投底價為港幣 3,500 元，競投時間由 9 月 14 日正午 12 點起至 10 月 9 日晚上 11 點 59 分截止，價高者得。如成功競投，本會將從您下列的信用卡戶口扣除閣下的競投捐款。

Bidding starts from 14 September 2018 at 12:00 noon and ends on 9 October 2018 at 11:59pm. The upset price is HK\$3,500 for each number. The desired bib number goes to the highest bidder. If your bid is successful, UNICEF HK will deduct the successful bid amount from your credit card indicated below.

信用卡 Credit Card

Visa

Mastercard

American Express

信用卡持有人姓名

Cardholder's Name

信用卡號碼

Card Number

信用卡有效日期

Card Expiry Date

(MM) /

(YY)

信用卡持有人簽署

Cardholder's Signature

本人已閱讀「活動細則及條款」，並清楚明白及同意其內容。本人謹此聲明並保證所有直接或間接從參與「聯合國兒童基金會慈善跑」所得捐款，將悉數捐予「聯合國兒童基金會香港委員會」，並保證不得以「聯合國兒童基金會慈善跑」作為其他籌款用途。

I confirm my understanding and acceptance of the Terms and Conditions. I, the undersigned, undertake that all funds raised directly or indirectly from my participation in 'UNICEF Charity Run' shall be paid in full to 'Hong Kong Committee for UNICEF'. I shall not seek to raise funds for any other purpose through my participation in the said event.

簽署：

Signature: _____

日期：

Date: _____